
 229

ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DE DISTRICTE 1 DE L’AJUNTAMENT DE 
SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió:23/2013 
Caràcter: ordinari 
Data: 16 de desembre de 2013 
Horari: de 19.15 a 21.25 h 
Lloc: Centre Cívic de Sant Oleguer 
 
 
Assistents 
 
Jordi Font i Renom, president 
Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista mes votada de la ciutat 
William Charles Phillips Mockford, vocal de l’AV Covadonga 
Manuel Sanz Pérez, vocal de l’AV Rambla-Centre 
Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les entitats culturals 
Francesc Pascual Salomó, vocal de les entitats culturals 
Maria Rosa Segura, vocal de les entitats culturals 
Joana Soler Garcia, vocal de les entitats culturals 
Marcel·lí Garriga i Codina, vocal de les entitats esportives 
Josep Ibars Guillén, vocal de les entitats juvenils 
Lluís Saila González, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Tona Sallent Custodio, representant d’ES (5%) 
Ramón Chulilla Corral, representant del PP (5%) 
Melcior Manau Gironès, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Assumpta Puig Pagès, responsable del Servei d’Atenció Ciutadana 
Rosa Martínez Camarasa, coordinadora d’Urbanisme 
Miriam González Ruíz, tècnica de territori del Districte 
Albert Teruel Vilellas, administratiu del Districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Olga Balada i Martínez, vocal de CiU 
Antoni Font i Renom, vocal de CiU 
Germán Palacín Fornons, vocal de CiU 
Juan Antonio González Marín, vocal del PSC 
Guillermo Pons Buch, vocal de l’AV de Sant Oleguer 
Joan Fidel Sarmiento, vocal de les entitats educatives 
Eduard Gutés i Martín, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Joan Miquel Pardo Cuenca, vocal de les entitats del grup altres entitats 
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Jordi Obradors Pineda, vocal de les entitats de comerciants 
Pere Farrés Berenguer, representant d’ERC (5%) 
 
Excusen la seva absència: 
 
Teresa Esteban Peris, vocal del PSC 
Angela Fernández Martínez, vocal de l’AV Nostra Llar 
Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV Centre – Mercat 
Manel Ruiz Gil, vocal de l’AV Eixample 
Francesc Blanes Barrafont, vocal de les entitats de gent gran 
Esther Camacho Bogas, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Sebastià Ruiz Garcia, vocal dels centres d’ensenyament 
Natividad Perallón Solans, vocal dels centres d’atenció primària 
Antoni Muñoz Balart, representant de la CUP (5%) 
 
 
Ordre del dia 
 
1.  Aprovació de l’acta anterior. 
2.  Presentació del projecte de remodelació del passeig de la Plaça Major – Fase 2. 
3.  Presentació de serveis de Sabadell Atenció Ciutadana. 
4.  Informació dels consells sectorials i del Consell de Ciutat. 
5.  Comunicacions. 
6.  Torn obert de paraules. 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, el president, el senyor Jordi Font i Renom, 
declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 

 
El president pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta de l’11 de novembre 
de 2013 abans de donar-la per aprovada. 
 
A continuació, sense cap intervenció dels assistents, es dóna per aprovada l’acta 
anterior. 
 
Seguidament el president, en Jordi Font Renom, dóna la benvinguda als assistents i 
presenta les ponents. Per motius informàtics relacionats amb el document que ha de 
presentar la senyora Rosa Martínez Camarasa, el president del Consell demana 
disculpes i passa al següent punt de l’ordre del dia mentre es soluciona el problema. 
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3.  Presentació de serveis de Sabadell Atenció Ciutadana 
 
El president, en Jordi Font Renom, presenta la ponent, la senyora Assumpta Puig 
Pagès, responsable del servei d’Atenció Ciutadana. 
 
Pren la paraula la Sra. Assumpta Puig, que comença explicant el servei que ofereixen 
als ciutadans  a través dels diferents canals de comunicació, el canal presencial, a 
través del Despatx Lluch i les quatre oficines cardinals, el telefònic mitjançant el telèfon 
010 i el telemàtic. Amb això es pretén ser el referent del ciutadà a l’hora de fer qualsevol 
gestió, tràmit o petició d’informació a l’Ajuntament. 
 
Ens recorda els diferents tràmits que realitzen, com els moviments de padró, les 
reclamacions fiscals, les multes i domiciliacions de rebuts, certificats de tot tipus, el 
carnet Bus o el Cens d’animals. 
 
Seguidament, la Sra. Assumpta Puig parla del que registren, com són les entrades i 
sortides de documentació i sol·licituds diverses; també des del Servei d’atenció 
Ciutadana es coordinen els diferents registres municipals.  
 
També comenta que durant l’any 2012 es van atendre 298.593 persones i que es van 
rebre 693.531 consultes. 
 
Explica que des del servei també s’encarreguen de gestionar els panells informatius que 
hi ha arreu de la ciutat, i cada setmana es revisa la informació que mostren. 
 
Finalment, per a la consulta de més informació ens facilita un document en PowerPoint 
on es pot trobar tota la informació detallada del Servei d’Atenció Ciutadana i dóna 
gràcies a tots els assistents per la seva atenció. 
 
Un cop acabada l’explicació, el president del Consell, Jordi Font, obre el torn de 
paraules. 
 
Pren la paraula el mateix president del Consell, el qual pregunta si existeix algun tipus 
d’estadística, de queixes o preguntes més habituals i si aquestes queixes s’avaluen 
d’alguna manera. 
 
La Sra. Assumpta Puig li respon que les més habituals són les relacionades amb Espai 
Públic i que setmanalment es fa un resum de les més destacades, aquelles que s’han 
reiterat durant la setmana o que són habituals, per exemple, uns contenidors que s’han 
mogut de lloc, s’envien als coordinadors de districte i també s’envien a l’oficina tècnica 
d’alcaldia perquè en tinguin coneixement, tant els polítics com els tècnics de territori, 
perquè en facin un seguiment. 
 
Torna a prendre el torn de paraula el president del Consell, Jordi Font, el qual pregunta 
si de tot això existeix algun tipus d’informació pública o a interna i si aquestes s’envien 
als departaments gestors. 
 
La Sra. Assumpta Puig li respon que no, que el que fan és enviar-ho al departament 
gestor i el departament gestor és el que ha de contestar. El que si s’ha fet és, amb les 
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peticions de correu electrònic que no s’hagin contestat, posar la norma que com a 
màxim s’han de contestar en un mes, cal tenir en compte que contestar no vol dir 
resoldre, per això s’envien uns recordatoris indicant els tràmits pendents de contestació. 
 
Torna a prendre el torn de paraula el president del Consell, Jordi Font, que pregunta 
que quan parlen de 298.000 persones ateses si es compten també de gestions que fa el 
servei internament. 
 
La Sra. Assumpta Puig li respon que quan van al Servei han d’agafar número i que cada 
número és una persona atesa i cada trucada és una altra persona atesa. 
 
Pren la paraula el senyor Marcel·lí Garriga, que pregunta si les queixes que es reben a 
l’Oficina del Consumidor reben resposta en tot el seu abast. 
 
La Sra. Assumpta Puig li respon que únicament donen dia i hora per ser atesos per 
l’oficina un cop presentada la queixa. Primer es trasllada la queixa a l’empresa a la qual 
s’adreça la queixa i, un cop reben resposta, se li respon al ciutadà. Es l’Oficina qui porta 
tot el control i considera que es un servei bastant ràpid. 
 
Torna a prendre la paraula el senyor Marcel·lí Garriga, el qual posa un exemple de la 
companyia telefònica, i referint-se a l’Oficina del Consumidor fa esment que sí que et 
resolen la queixa econòmica quan hi ha un error, però no et resolen qui va facilitar les 
teves dades personals a la companyia. 
 
La Sra. Assumpta Puig li respon que, en tot cas, el tema de les dades personals 
s’hauria de denunciar a l’Agència de Protecció de Dades. 
 
Pren la paraula la senyora Teresa Mira, del públic assistent, i pregunta si la nova llei de 
transparència s’està tenint en compte en el servei. 
 
La Sra. Assumpta Puig li respon que tots els tràmits del servei van en aquesta línia, de 
manera que es pugui veure sempre què és el que es fa en el servei. Tot està escrit i tot 
esta visible a través del web. 
 
Torna a prendre la paraula la senyora Teresa Mira i explica que el que vol dir és que es 
pugui saber no només en quin punt estan els tràmits generals, sinó també els tràmits 
específics o els procediments com la contractació d’obres. 
 
La Sra. Assumpta Puig li respon que tots els tràmits es poden veure pas per pas i saber 
en quin punt estan. El que sí que específica és que quan, per exemple, es fa un informe 
se sap que està en curs, però fins que no h idigui que s’ha resolt no reben la resposta. 
 
Pren la paraula el president del Consell, en Jordi Font Renom, i comenta que la llei de 
transparència catalana encara s’està elaborant i que no està en vigor. 
 
Torna a prendre la paraula la Teresa Mira, del públic assistent, explicant que la catalana 
no, però la de l’estat espanyol sí que ho està i que arribarà aquí  ben aviat. 
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Pren la paraula el senyor Juan Antonio Paleo, que pregunta si podria repetir el número 
de telèfon d’atenció al públic per trucar des del mòbil o des de fora de Sabadell. 
 
La Sra. Assumpta Puig li respon que és el 93 745 31 10. 
 
Torna a prendre la paraula el senyor Juan Antonio Paleo, que pregunta que si a aquest 
número es pot trucar des de un telèfon fix. 
 
La Sra. Assumpta Puig li respon que creu que si, però que no ho ha provat. 
 
Torna a prendre la paraula el senyor Juan Antonio Paleo, que pregunta si pot ser que la 
trucada des del 010 podria tenir un cost com el d’un número 902. 
 
La Sra. Assumpta Puig li respon que el preu de la trucada des del 010 és el d’una 
trucada local. 
 
Pren la paraula el president del Consell, que pregunta els horaris d’atenció al públic. 
 
La Sra. Assumpta Puig li respon que al Despatx Lluch l’horari és de dilluns a dijous, de 
8.30 a 19.00 h,  i els divendres, de 8.30 a 15 h; a les oficines cardinals, de dilluns a 
divendres de 9 a 14 h, i els dimarts i dijous, de 16 a 19 h. Cal tenir present que és el 
mateix personal el que atén presencialment que el que atén per telèfon. 
 
A continuació, i no haver-hi cap més pregunta dels assistents, el president del Consell 
agraeix les explicacions a la Sra. Assumpta Puig i l’acomiada. 
 
Seguidament es reprèn el segon punt de l’ordre del dia. 
 
 

2. Presentació del projecte de remodelació del passeig de la Plaça Major – Fase 2 
 
El president, en Jordi Font Renom, presenta la ponent, la senyora Rosa Martínez 
Camarasa, coordinadora d’Urbanisme. 
 
Pren la paraula la Sra. Rosa Martínez, que explica que ve a fer una presentació del que 
es el passeig de la Plaça Major i l’entorn. Comenta que la fase 1 és la que ja es va 
executar corresponent a la plaça de l’Àngel, al passeig de Manresa i al carrer de la 
Palanca i que ara s’executarà la fase 2. 
 
Comenta que la infraestructura tindria uns 30 metres de fondària a l’àmbit del passeig 
de la Plaça Major i especifica que al carrer del Mestre Rius és on es farà el vestíbul de 
l’estació del Passeig. També explica que s’incorporarà un nou aparcament soterrat de 
dues plantes, que tindrà entrada pel passeig de Manresa. 
 
D’altra banda, explica que es preveu la finalització de les obres al 2015 i la posada en 
servei al 2016. També esmenta la possibilitat d’enllaçar els dos aparcaments, aquest 
nou aparcament amb el que hi ha a la plaça del Dr. Robert. 
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Cal dir que el projecte ha estat motiu de molt debat, amb la voluntat que fos el màxim de 
consensuat possible per a l’àmbit en què ens trobem i que la Fundació Bosch i 
Cardellach ha participat en la seva elaboració, així com l’Oficina del Centre. D’altra 
banda, el que s’ha buscat és que cada un dels espais tingui la seva singularitat. 
 
La Sra. Rosa Martínez ens facilita un document en PowerPoint on podem trobar la 
informació detallada sobre el projecte de remodelació del passeig de la Plaça Major – 
Fase 2. 
 
Un cop acabada l’explicació, el president del Consell, Jordi Font, obre el torn de 
paraules. 
 
Pren la paraula el senyor Juan Antonio Paleo, el qual comenta que en l’anterior projecte 
es parlava d’un espai obert a dos nivells per tenir un amfiteatre al Racó del Campanar i 
tenir la possibilitat de fer-hi concerts. Comenta que la possibilitat de fer un concert a un 
lloc més elevat facilita veure l’actuació als assistents i creu que amb el nou projecte ja 
no existeix aquesta possibilitat. D’altra banda, pregunta quan es farà l’enllaç entre els 
dos aparcaments i si és un tema dels adjudicataris. Pregunta també pel possible 
tancament de la sortida que hi ha pel carrer del Sol i quines seran les entrades pel 
passeig de Manresa. 
 
La Sra. Rosa Martínez demana si és possible que es vagin fent totes les preguntes a la 
vegada i seguidament les anirà responent. 
 
El president del Consell, en Jordi Font, no hi veu inconvenient i s’inicia la ronda de 
preguntes. 
 
Pren la paraula la senyora Joana Soler, que fa esment de l’espai del Racó del 
Campanar i comenta que abans hi havia un desnivell considerable; vol saber si ara 
només es farà un petit desnivell i si tot quedarà rebaixat. Comenta que no acaba 
d’entendre com anirà la distribució. També comenta que si hi ha molts arbres pot ser 
que quedi molt reduït l’espai i que es perdi com a espai d’utilitat. 
 
Pren la paraula la senyora Lourdes Balcells, del públic assistent, que pregunta si 
l’empresa constructora és la mateixa que la de la plaça de l’Àngel; també parla del 
granit utilitzat tant al passeig de Manresa com a la plaça de l’Àngel. Pregunta si són del 
mateix tipus de granit i comenta que des del mes de maig hi ha denúncies referents al 
fet que és un granit porós. Des del final del carrer de la Palanca fins a la plaça de 
l’Àngel es veu que hi ha hagut diverses persones de l’Ajuntament que ho han anat a 
veure, com el Sr. Carles Rossinyol o l’arquitecta, la Sra. Rosa Torra. També comenta 
que a la zona dels bars el terra està molt brut i proposa mirar un altre tipus de granit 
semblant al del carrer de Fortuny, que és un granit no tan porós. Ens fa saber que 
segons el seu parer va primar el preu per sobre de la qualitat. 
 
Seguidament, la Sra. Balcells esmenta que hi ha 3 arbres morts davant de Belles Arts. 
D’altra banda, la càrrega i descàrrega es fa a la plaça de l’Àngel en lloc de fer-ho al 
carrer de la Palanca. A continuació fa esment que entrant pel carrer de la Rosa al Racó 
del Campanar el que hi ha és un desnivell.  
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Finalment, la Sra. Balcells explica que es van fer uns esglaons a la plaça de l’Àngel, on 
ella va caure, i comenta que han caigut 10 persones en pocs mesos i que venint des del 
passeig de Manresa els esglaons no es veuen, en canvi si es ve des de la via de 
Massagué si que es veuen. Esmenta les conseqüències que ella mateixa ha patit per 
haver caigut allà i demana que facin una rampa. 
 
Pren la paraula el Sr. Lluís Saila i pregunta si en lloc de l’element artístic que es vol 
posar al Racó del Campanar es podria posar una cosa antiga en comptes d’una cosa 
moderna. 
 
Pren la paraula la senyora Teresa Mira, del públic assistent, que pregunta si es 
solucionarà el problema amb els autobusos a la zona. Explica que els minusvàlids que 
van en cadira de rodes sí que tenen la rampa, però hi ha persones grans que van amb 
bastó i tenen dificultats per pujar, tot hi que l’autobús s’inclina. 
 
Pren la paraula la Sra. Rosa Martínez, i respon sobre el Racó del Campanar. Comenta 
que entre el punt més proper a la pl. de Sant Roc i el carrer de la Rosa hi ha 
aproximadament uns 70 cm de diferència. Abans, quan era esglaonat, aquesta elevació 
anava contrapendent i forçava que les aigües anessin en sentit contrari al natural. 
També comenta que des de la part més baixa a la part elevada hi havia 4 o 5 esglaons 
que podien fer 1 metre o 1,2 m d’alçada. 
 
Seguidament, la Sra. Rosa Martínez explica que quan es va fer el projecte es va parlar 
de no deixar un espai que sortís cap enfora, sinó deixar un espai còncau, això volia dir 
que s’entenia que aquest era un espai més interior, un espai d’estada, no tant una 
plataforma de visibilitat amb sortida cap a fora. S’han canviat dos dibuixos, en un no hi 
havia arbrat, però en el projecte que ja es va aprovar la diferència d’alçada es produeix 
en 3 punts. També esmenta que es conservarà la rampa que hi ha actualment i el 
desnivell en un dels punts que es de 55 cm d’alçada, no hi ha graons, serà com un 
seient. El que sí que s’ha modificat és el fet de la incorporació de l’arbrat perquè és 
l’únic espai del Passeig que podia tenir un punt d’ombra i per fer activitats de gran 
format tindrem la plaça del Dr. Robert o el pg. de la Plaça Major; també comenta que 
l’arbrat que es posarà seran sòfores i tindrem la creu de l’arbre a 3 o 4 metres, cosa que 
possibilita el fet que assegut es tingui visibilitat. 
 
Seguidament, Sra. Rosa Martínez respon a la pregunta sobre els enllaços dels 
aparcaments explicant per quines zones es faria l’enllaç dels dos aparcaments. El de la 
plaça del Dr. Robert i el del passeig de la Plaça Major. Explica que aquest fet seria 
possible sobretot eliminant la sortida de cotxes del carrer del Sol. Es faria una nova 
entrada pel passeig de Manresa. Quedaria de manera que hi hauria una sortida i dues 
entrades. El tema actualment és que l’empresa concessionària de l’aparcament de la pl. 
del Dr. Robert és l’empresa Saba, i s’hauria de parlar amb Ferrocarrils de la Generalitat 
que és la propietària de l’aparcament del passeig de Plaça Major, de forma que qui 
aconsegueixi la concessió es comprometi a fer la connexió. Finalment fa esment que el 
guanyador del concurs per fer l’obra és l’empresa Copcisa. 
 
A continuació la Sra. Rosa Martínez respon a la pregunta sobre el granit explicant que el 
granit depenent de la procedència pot tenir una composició diferent, i que respecte al 
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tema de la valoració econòmica en el concurs a tothom se li posa els mateixos preus i 
en el moment de l’elecció del material va considerar-se adequat. 
 
Pren la paraula la senyora Lourdes Balcells, del públic assistent, i comenta que la zona 
del passeig de Manresa, plaça de l’Àngel i carrer de la Palanca, a les rajoles que van 
col·locar, hi ha taques de color fosc i que va rebre contesta de l’Ajuntament que era 
degut a la humitat, però ella considera que no és així. Creu que és degut al fet que el 
granit del qual estan fetes és porós, explica que ha portat a ensenyar-ho a diversos 
polítics i treballadors de l’Ajuntament. I fa esment que considera inadmissible que amb 
diner públic es facin places com aquesta i surtin aquests defectes quan es tracta d’una 
obra nova. 
 
Seguidament la senyora Lourdes Balcells pregunta per què a la plaça de l’Àngel hi van 
posar un nou fanal i com pot ser que encara hi hagi el vell amb els cables fora de les 
caixes i que el vell alimenti al nou. 
 
Torna a prendre la paraula la Rosa Martínez Camarasa, que respon a la pregunta que 
això és un tema de l’empresa Fecsa, que és qui se n’encarrega. 
 
Pren la paraula la Sra. Rosa Martínez, que respon a la pregunta sobre els tres arbres 
morts indicant que derivarà la queixa al servei corresponent. 
 
Seguidament Sra. Rosa Martinez respon a la pregunta realitzada sobre els graons de la 
plaça de l’Àngel, fent esment que la senyora Lourdes Balcells ja va rebre resposta sobre 
aquest tema anteriorment, i seguidament explica que aquests graons hi són segons la 
normativa. 
 
Pren la paraula el president del Consell, Jordi Font i Renom, el qual vol expressar la 
voluntat que com a districte es pugui resoldre aquest problema i comenta que des 
d’aquí es promouran les accions oportunes per mirar de buscar la solució si realment 
existeix aquesta perillositat. 
 
Torna a prendre la paraula la Sra. Rosa Martínez, que respon a la pregunta formulada 
sobre l’element artístic explicant que volien que es singularitzés l’espai del Racó del 
Campanar. Explica que aquesta ha estat una petició feta a través de diverses taules i de 
moltes entitats. S’ha considerat que la trajectòria del Sr. Alfons Borrell, que és un 
referent artístic, era un encert que tingués el seu llegat a la ciutat. Ell és un gran referent 
de la nova visió que es dóna al Passeig.  
 
Pren la paraula el senyor Lluís Saila Gonzalez, el qual pregunta sobre aquest tema si es 
va fer algun concurs per triar l’obra artística que s’havia de configurar al Racó del 
Campanar. 
 
Torna a prendre la paraula la Sra. Rosa Martínez, que respon que no es va fer cap 
concurs, sinó que se li va encarregar directament, ja que en aquests casos excepcionals 
la normativa ho permet. 
 
Seguidament, la Sra. Rosa Martínez, passa a parlar sobre el tema de les parades de 
Bus. Està prevista la col·locació d’unes plataformes in situ, seran d’uns 15 cm. Les 
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parades continuaran al mateix lloc que ara, excepte les de la zona nord del passeig de 
la Plaça Major, que de moment s’està estudiant on col·locar-les. 
 
A continuació, la Sra. Rosa Martínez comenta que ja funciona la recollida pneumàtica al 
100% a la zona i que per tant ja no hi ha contenidors, excepte els de vidre, ja que 
podrien danyar l’estructura de la recollida pneumàtica i es per això que es conserven els 
contenidors de vidre. 
 
Pren la paraula la senyora Lourdes Balcells, la qual comenta que existeix una 
problemàtica amb els cartrons que deixen al costat de la recollida pneumàtica, ja que 
deixen les caixes senceres al costat i no es dediquen a fer trossets per ficar-los a dins. 
 
Torna a prendre la paraula la Sra. Rosa Martínez, que comenta que aquest tema dels 
cartrons s’està treballant amb els comerciants. 
 
Pren la paraula el senyor Lluís Monge, el qual comenta que respecte al tema dels 
cartrons que es deixen al costat de la recollida pneumàtica ha trobat diferències entre 
les franquícies i els locals regentats per comerços tradicionals, ja que aquests últims 
tenen més sensibilitat respecte a aquest tema de la neteja i que, tot i que s’han fet 
campanyes de sensibilització, aquestes no han servit de molt. 
 
Pren la paraula el senyor Lluís Saila González, que pregunta sobre l’element decoratiu 
d’aigua i vol saber en què consistirà aquest element. 
 
Pren la paraula la Sra. Rosa Martínez, que respon que aquest tema està encara en una 
fase molt inicial i comenta que fins al 2015 no es començarà a construir. 
 
El president del Consell, Jordi Font, agraeix les explicacions, acomiada la ponent i 
passa al següent punt de l’ordre del dia. 
 

 
4.  Informació dels consells sectorials i del Consell de Ciutat 

 
El president del Consell, Jordi Font, manifesta que hi ha hagut Consell Municipal 
d’Esports, Consell Municipal d’Educació i el Consell de Ciutat, li cedeix la paraula la 
representant del Consell Municipal d’Esports, la senyora Joana Soler Garcia, per tal que 
ens expliqui què es va tractar. 
 
Pren la paraula la senyora Joana Soler Garcia, que ens llegeix el següent full per tal 
d’informar-nos dels temes més rellevants: 
 
“Es va informar de les sessions que s’han fet sobre el Llibre Blanc de L’Esport. 
 
S’han fet 4 sessions: 
 

• Mapa d’instal·lacions 
• Hàbits Esportius 
• Esport de Base 



 238

• L’Esport per a discapacitats, en aquest punt es va acordar que en endavant es 
diria ESPORT INCLUSIU 

 
La propera sessió del consell tractarà Aspectes econòmics i l’Esport com element 
econòmic per la ciutat. 
 
Punt 2  
 
Es va informar de l’activitat de les piscines Municipals i es van donar els resultats: 
 
Les piscines van estar obertes des del 19 de juny fins al 6 de setembre. 
 
Utilització: En general hi ha hagut un increment de persones 
 
Bassa Sant Oleguer es va incrementar en 145.580 el nombre d’usuaris respecte al 
2012. 
 
A Olímpia 26986: persones. 
Al Parc del Nord: 20.809 persones. 
A les piscines del sud: 27.670 persones. 
A Can Marcet: 25.026 persones 
 
Als cursets de natació hi van participar 542 persones. També hi va haver un increment 
respecte a l’any 2012. 
 
Punt 3 
 
Es va informar de la progressió de la implantació de gespa artificial als camps de la 
Roureda, Can Puiggener i Can Deu. 
 
Es van fer les licitacions d’obres a dues empreses: Xavier Alsina i Grup Mas 
Constructors, 2 camps a cada empresa. 
 
El ritme de les obres no és igual entre tots ja que les obres son diferents en cada un 
dels camps. La previsió és de que estiguin acabats entre 5 i 6 mesos. 
 
Tots els Camps tindran unes mides de 100X60 per poder ser polivalents. 
 
Es va informar que el dia 16 a les 7 de la tarda es lliurarien les Beques de l’Esport. 
 
Es donaran unes beques a nens i nenes amb dificultats econòmiques per tal de que no 
es quedin sense poder fer esport: 32 beques el 2012 i 150 beques el 2013. 
 
Es va fer esment i agraïment especial a les entitats esportives que col·laboren i faciliten 
la pràctica de l’esport.  
 
Es va parlar de la Festa de l’Esport que es preveu sigui a l’abril i es va demanar que ja 
es podien presentar les candidatures dels esportistes. 
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A l’esmentada Festa hi haurà un Premi a la Promoció Esportiva, aquesta menció o 
premi vol premiar a les entitats mes modestes. 
 
Es va comunicar que el 50è Campionat d’Espanya Absolut d’Atletisme de pista coberta 
es faria a Sabadell els dies 22 i 23 de febrer de 2014. El pressupost no es va poder 
presentar ja que encara no està aprovat. 
 
Un projecte que es presenta dins el pressupost es la substitució de la teulada del 
Pavelló del Gràcia. 
 
I finalment es va informar dels canvis en la temporització i depuració de l’aigua de la 
Bassa de Sant Oleguer ja que per la quantitat de persones que l’utilitzen la depuració ha 
de ser més fluida. El canvi representarà un estalvi d’energia i de productes. 
 
També s’està treballant perquè hi hagin desfibril·ladors als llocs on hi hagi activitat.” 
 
Un cop acabada la intervenció de la senyora Joana Soler Garcia, el president del 
Consell cedeix la paraula al senyor Juan Antonio Paleo, representant del Consell 
Municipal d’Educació. 
 
Abandona el ple del Consell de districte la senyora Joana Soler García a les 21.11 h. 
 
Pren la paraula el senyor Juan Antonio Paleo, que ens llegeix el següent full per 
informar-nos dels temes mes rellevants del Consell Municipal d’Educació: 
 
“Es va aprovar la proposta de modificació del model d’àrees territorials de proximitat. 
 
La formació de persones adultes a Sabadell es realitzarà al CFA Can Rull, al CFA la 
Creu de Barberà, al CFA La Concòrdia i al CFA Torre-romeu. 
 
L’oferta formativa es la següent: 
 
Etapa instrumental (com primària adaptada a gent gran) 
Graduat Escolar de Secundaria (GES). Com l’ESO. Es fa en dos anys 
(Presencial i a distancia amb l’IOC). Matrícula viva tot l’any. 
 
Preparació per a les proves d’accés a Grau Mitjà (1 curs) 
Preparació per a les proves d’accés a Grau Superior (1 curs) 
Preparació per a les proves d’accés majors de 25 anys 
 
Informàtica inicial 
Informàtica 1, 2 i 3 
 
Català 1, 2 i 3 
Castellà 1, 2 i 3 
Anglès 1, 2 i 3 
 
Els alumnes han de ser Majors de 18 anys o menors amb autorització dels tutors i de la 
inspecció. 
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Seguidament es va parlar de la xarxa de la infància 0-3. 
 
La missió de la Xarxa de la Infància de Sabadell és promoure a la ciutat accions per 
garantir el desenvolupament integral i el benestar dels infants en l'edat de zero a tres i 
llurs familiars, a partir d'afavorir la participació activa de totes les persones implicades. 
 
Els membres de la xarxa són: 
 
AJUNTAMENT DE SABADELL: -Educació, Salut i Serveis Socials, Cultura, Esports, 
Urbanisme i Via Pública. -Centres d’educació infantil i familiar i escoles bressol 
municipals. -Equips d’Atenció primària de Serveis Socials. –EAIA. -Biblioteques 
Municipals. –Museus. -Equipaments esportius 
 
GENERALITAT DE CATALUNYA: -Educació, Acció Social i Salut. –Inspecció. -Serveis 
Educatius: CRP, EAP, LIC CREDA. -Llar d'infants pública. -Escoles de primària 
vinculades a les escoles bressol municipals. -Institut Català de la Salut. –CETIC. -
Centres d'Atenció Primària de Salut. 
 
HOSPITAL PARC TAULÍ: - CEDIAP. -Serveis de Neonatologia. -Serveis de Pediatria. 
 
ALTRES AGENTS: - Escoles bressol sostingudes a fons públics. -Escoles bressol 
privades.  
-Associacions de mares i pares del sector públic i privat. –ONCE. -Universitat autònoma 
de Barcelona (ICE). -Institut Ribot i Serra. -Creu Roja. –Ludoteques. -Grup MAMAS pro 
alletament matern. –Rialles. -Associació Ventijol per a la salut familiar i comunitària. -
Altres entitats de la ciutat 
  
Altres informacions importants són: 
 
CONCURS ENGLISH CLIPS: 
 
A qui s'adreça: 
Alumnes de 2n cicle d’ESO, batxillerat i formació professional 
 
Descripció: 
English Clips és un concurs de clips en anglès amb l’objectiu de fomentar la participació 
i la creativitat en el camp de la llengua anglesa. Aquest curs el tema del vídeo ha d’estar 
vinculat amb el fil argumental “Fashion”. 
 
Objectius 
- Millorar les competències bàsiques vinculades a la comunicació oral en llengua 
anglesa, pel que fa a la correcció gramatical, la pronunciació, l’adequació del vocabulari 
i l’eficiència comunicativa. 
- Impulsar la creació de produccions audiovisuals valorant la creativitat i component 
innovador. 
 
PROGRAMA LECXIT: 
Com ja vam explicar en un anterior Ple del Districte, el Programa LECXIT – Lectura per 
l’èxit educatiu. Curs 2013/14. 
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Està adreçat als alumnes de 4t primària amb dificultats en comprensió lectora, amb 
pocs hàbit lectors i sense problemes conductuals. Està funcionant molt bé i hi ha 50 
persones voluntàries col·laborant.” 
 
Un cop acabada la intervenció del senyor Juan Antonio Paleo, el president del Consell 
cedeix la paraula al senyor Lluís Saila González, representant del Consell de Ciutat. 
 
Abandona el ple del Consell de districte el senyor Francesc Pasqual Salomó a les 21.17 
h. 
 
Pren la paraula el senyor Lluís Saila González, i ens fa saber que el Consell va tenir lloc 
el passat 13 de novembre de 2013 i ens llegeix el següent full per informar-nos dels 
temes mes rellevants: 
 
“El senyor Batlle va fer la presentació de la sanitat a Sabadell i de l’eix de la B30. 
 
Seguidament va prendre la paraula la regidora Cristina Moreno, explicant que s’havia de 
prioritzar les necessitats, optimitzant els recursos tant personals com material i 
optimitzant l’organització. 
 
La regidora, la Cristina Moreno, també va parlar de l’esperança de vida que actualment 
esta en els 85 anys.  
 
Es va parlar del Consell de Salut, explicant que les xarxes socials i les comunitats de 
persones tenen molta influència en l’alimentació, el control de la higiene , la agricultura i 
la formació dels cuiners, així com en els àmbits de l’educació, la prevenció de tòxics i el 
medi laboral. 
 
Seguidament es va parlar dels serveis sanitaris en els edificis i de les institucions 
sanitàries, així com de la salut mental de les persones que viuen en les 5 vivendes 
tutelades que hi ha a Sabadell i es va esmentar la responsabilitat de la regidoria de 
vigilar les possibles plagues i de les condicions de vida dels ciutadans. 
 
A continuació el Sr. Oscar Solans, director dels serveis d’atenció primària del Vallès 
Occidental de l’ICS, va parlar sobre la orientació del servei cap al malalt crònic, 
persones amb insuficiència cardíaca, asma, diabetis o trastorns mentals. 
 
També a fet referència que al Parc Taulí i treballen 3.486 persones de les quals 2.566 
són fixos, també disposen de 478 llits mes 236 possibles, 8 sales de part i 150 places 
de dia. Actualment passen per l’hospital diàriament 20.000 persones, es fan 2.951 
consultes, es realitzen 144 operacions, 7 parts i assisteixen a 363 urgències. 
 
L’hospital Taulí es un centre de referència en: 
 

• Reimplantacions i amputacions. 
• Cirurgia oncològica. 
• Cirurgia pediàtrica. 
• Cirurgia vascular 
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Cal dir que també són un centre de referència es a través de l’UDIAT per tot els 
software que venen i a través de la col·laboració amb altres hospitals. A mes, tenen 21 
reconeixents a part de premis. 
 
Seguidament van fer una breu explicació del que es la B30: 
 
Es una associació formada per empreses, centres tecnològics i de recerca, universitats, 
ajuntaments, organitzacions empresarials i sindicals i governs de 23 municipis, que 
tenen per objectiu el de desenvolupar una estratègia de col·laboració conjunta per 
potenciar la zona industrial i tecnològica que compren tot l’eix de la B30 i posicionar-la 
com una de les regions Industrials amb mes potencial innovador de Catalunya, Espanya 
i del sud d’Europa.” 

 
 
5. Comunicacions 

 
Pren la paraula el president del Consell, Jordi Font, ens fa saber que properament 
rebran la comunicació de la convocatòria de les medalles d’honor de la ciutat, cada 
districte farà propostes. Per fer les propostes, les poden presentar a l’Oficina del 
Districte abans del 9 de gener de 2014, presencialment o per correu electrònic. 
 
Seguidament fa saber que la Junta de Portaveus proposa 3 aspirants a la medalla i que 
podrien fer una proposta com a districte i una altra proposta com a Junta de Portaveus. 
 
A continuació parla d’un segon tema, que és el calendari dels plens del Consell de 
Districte per al 2014, que s’ha enviat adjunt amb la convocatòria. Pregunta als vocals si 
tenen alguna dificultat per continuar realitzant el ple de districte els dilluns o alguna 
dificultat amb l’hora de celebració del ple. 
 
Després de diverses deliberacions dels assistents al ple s’acorda continuar celebrant el 
ple en dilluns a les 19.15 h. 

 
 
6. Torn obert de paraules 

 
No hi ha cap intervenció. 
 
 

El senyor Jordi Font agraeix a tots els presents la seva assistència a l’acte i aixeca la sessió, 
de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 

 
El secretari delegat      Vist i plau 

El president 


